
 
Zapisnik i odluke 

Redovne godišnje skupštine Saveza 
održane 27. ožujka 2010. u Domu sportova, Zagreb, od 12 do 12.45 h. 

  
 
 
Nazočni: 
Predsjednica Saveza - Lidija Petrinović Zekan 
BK Medvedgrad 1998 - Igor Čimbur, Šime Zekan 
BK Nika (od točke 3) - Ivanka Pokorni, Petra Bručić,  
BK Purger - Zlatko Šavor, Damir Skorup 
BK Silent - Mirjana Juriša, Antun Tolja 
BK Stella - Mišel Mihetec 
BK Zagreb Maksimir - Silvio Jurčić, Jelena Pirner 
HBK Max - Igor Kraljić 
Izočni 
BK Max i BK Ružmarinka - bez obrazloženja 
Također nazočan 
Ratko Cvetnić, tajnik Saveza 
  
Predsjednica  Lidija Petrinović Zekan (PPZ) pozdravila je nazočne i predstavila dnevni red, naglasivši da 
su priloženi dokumenti vezani uz plan i izvješća prošli propisanu proceduru te ih je Upravni odbor 
proslijedio Skupštini. 
  
1. Izbor Verifikacijskoga odbora 
1.1 izbor 
PPZ predložila je da u Verifikacijski odbor uđu Zlatko Šavor kao predsjednik te Mirjana Juriša i Mišel 
Mihetec kao članovi. 
  
Prihvaćeno jednoglasno. 
  
1.2 izvještaj o kvorumu 
Verifikacijski odbor izvijestio je da se u članstvu Saveza nalazi devet udruga, što znači da kvorum čini 
deset skupštinara. Budući je nazočno 11 skupštinara kvorum je zadovoljen, a natpolovičnu skupštinsku 
većinu čini 6 skupštinara.   
  
1.3 usvajanje dnevnoga reda 
Budući da nije bilo dopuna PPZ je stavila dnevni red na glasovanje. 
  
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
2. Ovjera zapisnika i odluka Godišnje skupštine Saveza 2009.  
Budući da na ovaj akt nije bilo primjedbi PPZ predložila je da se isti ovjeri. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 1). 
 
Dolaskom predstavnika BK Nika (Pokorni i Bručić) Verifikacijski odbor ustanovio je nazočnost 13 
skupštinara i skupštinsku većinu od 7 skupštinara. 
 
3. Usvajanje Godišnjeg izvještaja Saveza za 2009. 
3.1 programski izvještaj 
Kraći uvod dali su PPZ i tajnik Saveza Cvetnić (TC) koji su naglasili da je usprkos uskraćenim financijskim 
sredstvima program Saveza izveden gotovo u potpunosti. TC se ukratko osvrnuo na situaciju u ZŠS-u u 
svjetlu aktualnih medijskih reakcija. Nakon toga PPZ dala je izvješće na izglasavanje. 



 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
3.2 financijski izvještaj 
Uvod je dala PPZ s naglaskom na uskraćenih 5,5 dvanaestina Savezu što je predstavljalo veliku 
poteškoću u prije svega u provedbi programa natjecanja i stručnoga rada, te dala izvješće na 
izglasavanje.  
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
4. Usvajanje Plana i programa rada i financijskoga plana Saveza za 2010. godinu 
4.1 programski plan 
Plan je ukratko predstavila PPZ te otvorila raspravu. Skupštinari su imali manjih primjedbi na zajedničke 
programe: skupštinar Kraljić imao je upit vezan uz proceduru po kojoj se kandidati uvrštavaju u određene 
programske stavke – poput stavke Perspektivnih sportaša – a skupštinarka Pokorni dala je primjedbu na 
nepreciznu formulaciju u stavci Školovanje kadrova. Skupštinar Jurčić zatražio je razjašnjenje vezano uz 
planirano radno mjesto u BK Medvedgrad 1998. Na pitanja je odgovore ponudio TC nakon čega je PPZ 
predložila da se plan prihvati uz ispravak formulacije u stavci Školovanje. 
 
Prihvaćeno većinom glasova (odluka 3). 
 
4.2 financijski plan 
Plan su ukratko predstavili PPZ i TC izrazivši zadovoljstvo iznosom, ali i naglasivši neizvjesnost vezanu uz 
realizaciju. PPZ je potom dala plan na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 
 
5. Ostalo 
TC se ukratko osvrnuo na probleme sa sportskim objektima koji pogađaju u prvom redu ekipne sportove 
te naglasio da to vlasnike i uprave sportskih objekata sili na drugačiji odnos prema badmintonu, što je 
prilika koju treba iskoristiti. 
 
Budući da više nije bilo točaka dnevnoga reda PPZ je zaključila sjednicu. 
 
 

Odluke: 
 
 

1. Ovjeravaju se zapisnik i odluke Godišnje skupštine 2009.  
 

2. Prihvaćaju se izvještaj o radu Saveza kao i financijski izvještaj za 2009. godinu. 
 

3. Prihvaćaju se plan rada Saveza i financijski plan rada za 2010., s tim da se u planu rada, točka 
3.1 zadnja rečenica ispravlja tako da glasi: „U Zajedničkim programima ZŠS-a, stavka Školovanje 
kadrova, podržati školovanje Andreje Žvorc na Kineziološkom fakultetu.“ 

 
 

 
 
 

Zapisničar Ratko Cvetnić 
 
 

 
 

Predsjednica Saveza dr. sc. Lidija Petrinović Zekan 


